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Referat af bestyrelsesmøde 
I Grundejerforeningen Ovesdal 

Torsdag den 25. maj 2023 
 
 
Mødet afholdes hos Søs. 
Tilstede: Stefan, Erik, Keld, Peter, Jakob, Søs 
 
 
Mødets agenda: 
 

1. Status på grønne arealer 
a. ”Snor” i topkapperen – Keld kæmper en brav kamp 
b. Pris for ekstra græsslåning på alle stikveje 

2. Opfølgning på søen 
a. Jonas har ikke nået at følge yderligere op 
b. Den manglende afklaring omkring søen og økonomi låser det grønne 

udvalg, Hvad gør vi lige her 
3. Vildblomstbedet 

a. Nyt liv eller nedlægge det? 
4. Opfølgning vedr. ny sti 

a. Mårslet er avis er gået ind i sagen og Stefan har fortalt om hele forlø-
bet. 

5. Arbejdsdag 
a. Vi står med 11 tilmeldte. Der kan komme flere. Ikke alle er på face-

book. Hvem styrer hvilke opgaver? 
6. Sankt Hans arrangement 

a. Invitation og styr på arrangement 
7. Vejfest – Har vi snor i den – og hvem udsender invitation 
8. Økonomi 
9. Næste bestyrelsesmøde 
10. Evt. 

  
 
 
Grønne arealer / Topkapper 
Vi ”vender” alle scenarier vedr. topkapper, herunder forsikringsansvar, arbejds-
skade, etc. Keld skriver til Topkapper af Stefan og evt. Erik tager møde for at af-
klare situationen, og evt. kontraktlige forhold. 
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Grønne arealer / Søen 
 
Keld tager kontakt til Leif Mogensen, kloakekspert og ligeledes til Aarhus Kom-
mune. 
 
Grønne arealer / Vildtblomstbedet 
Bedet har ikke de optimale betingelser i skyggen af træerne. Arealet trimmes i for-
bindelse med arbejdsdagen (EM) og vi er sikret frø i efterårsuddelingen, hvis vi øn-
sker at prøve igen. 
 
Ny sti - opfølgning 
Der kommer en oplysende artikel i Mårslet Avis, vi ser om den flytter noget. SB føl-
ger op ifht. kommunen. 
 
Arbejdsdag 
Pizza kl. 13.00 (Jakob), Øl og vand (Stefan). Opgaver: Kloakrensning, rensning af 
container, bærstien ryddes og sti ved boldbanen kantrenses 
 
Skt. Hans 
19.30 på boldbanen, båltænding og sang. Evt. efterfølgende leg, rundbold, etc. 
 
Vejfest 
Joans følger, imponerende at samme hold, tager boleden op igen. Stor ros. 
 
 
Økonomi 
Keld melder alt OK, alting kører efter planen. (regnskabsoversigt vedhæftet) 
 
Der er en manglende kontingentbetaling, keld rykker. 
 
Det besluttes at investere 650.000 kr. fra asfaltpuljen i korte statsobligationer til en 
forrentning på 1,75% 
 
 
Eventuelt 
Næste bestyrelsesmøde er aftalt til torsdag den 17. august 2023 hos Erik. 
 


